

(The English version follows after the Chinese version)

報名須知 – 生態速查教室（第一場、第二場及學校專場）

1. 活動開始報名日期為 4 月 18 日（09:00）
2. 活動截止報名日期為活動日前 10 個工作天。
3. 參加者須以學校為單位報名。
4. 申請以本署收到申請表的時間為準，名額有限，先到先得，額滿即止。
5. 申請學校如沒有提供足夠、正確和清楚的資料，我們將未能處理有關申請。
6. 若活動申請獲接納，你將於遞交申請後 14 天內收到確認電郵。
7. 申請學校須依照教育局指引安排足夠的教師或職員，負責看管參加者及維持秩序。
8. 學校需自行安排交通往返指定活動地點。
9. 請珍惜教育資源，如未能參與已確認申請的活動，請盡早通知中心。

Application Notes – BioBlitz Classroom (Session 1, Session 2 and Private Sessions)

1. The application starts on 18 April 2024 (09:00).
2. The application shall be handed in 10 working days prior the activity date.
3. Application should be submitted by school.
4. Application will be processed on a first-come first-served basis.
5. Please provide adequate, correct and clear information. Incomplete application will not be processed.
6. The result of the activity application will be sent within 14 days after the application.
7. Schools shall arrange adequate number of teaching staff to oversee the order and safety of the students according to the EDB Guidelines.
8. Schools shall arrange their own transportation commuting to the designated location.
9. Please treasure educational resources. If you decided to cancel the activity booking, please notify us at your earliest convenience.